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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 20.11.2017                                                                19:00 – 21:00 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni 
Ing.Hýbela, ing.Tomášek, Fišer, Straka, Bednářová, Bc. Vavro,  
Hanáček,    

Omluven  

Hosté paní Kokešová 

Program 

1. program vánoce 
2. Ul. Lipová 
3. návrh územního plánu 
4. KD úklid 
5. Čistota a úklid prostory Bedřichovic 
6. požadavky z veřejně schůze 

Obsah 

 
Jednání bylo zahájeno v 19:00 hod 

1. Program vánoce 
30.11.2017 v 17hod rozsvěcení stromku  
Dana Bednářová připraví svařák a punč, vinaři zajistí víno, Ruda zajistí ozvučení, 
Vítek zajistí stan od hasičů 
10.12.2017 Mistříňanka 
26.12.2017 Vyprahlo 
29.11.2017 Vánoční koncert – p. Hanáček 
31.12.2017 v 13 hod Silvestrovský turnaj ping-pong a v 15hod petanque 

2. 7 lidí na ul. Lipová zatím neschválilo el. přípojku do země, tyto lidi ing. Hýbela ještě 
osobně navštíví  

3. OVB požaduje do nového ÚP :  
- zprůchodnit napojení polní cesty k Žuráni v místě vedle areálu Nekupto. V ÚP 

vyznačit nový koridor pro cestu v úseku kolem areálu Nekupto, který umožní budoucí 
vybudování cesty. Do ÚP naplánovat odbočku z obchvatu. 

- koridor VVN 110 kV neschvalujeme, žádáme o zdůvodnění 
- plochu CS 416 (sport) požadujeme změnit na plochu BR a rozšířit ji až k 

protipovodňovému kanálu – viz příloha 1. Odůvodnění: V návrhu ÚP není žádná 
možnost rozvoje bydlení v k.ú. Bedřichovice. Ve stabilizované zástavbě je minimum 
ploch, ve kterých by mohlo dojít k zahuštění zástavby. Plocha, která je v příloze 
vyznačena, je přirozenou zónou, ve které je možné realizovat rozvoj bydlení 
v rodinných domech v místní části Bedřichovice. Prostor je ohraničen stávající 
zástavbou a ve své nejdelší hranici odvodňovacím příkopem kolem obce. 

- plochu přírodní N 928 změnit na plochu BR – viz příloha 3. 
- část plochy přírodní N 957 mezi potokem a cyklostezkou změnit na plochu sportu CS 

– sport a pohybové aktivity – viz příloha 2. 
Odůvodnění: záměr vybudování sportoviště – rovinatá plocha přiléhající 
k cyklostezce a v blízkosti centra. 

- Plochu krajního domu v ul. Hlavní (parc. č. 167/1, 167/2, 167/3) vyjmout z plochy 
bydlení a zařadit do plochy pro silniční dopravu.  
Odůvodnění: záměr rozšíření a zpřehlednění křižovatky. S tímto předpokladem 
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počítá také koncepce dopravy ve dvou variantách řešení křižovatky. 
- Plochu domu v ul. Hlavní (parc. č. 176) vyjmout z plochy bydlení a zařadit do plochy 

OO – ochrana obyvatelstva.  
Odůvodnění: záměr vybudování hasičské zbrojnice, kterou je nutné vymístit 
z objektu Kulturního domu po vybudování nové návsi. 

- Plochu v ul. Hlavní (parc. č. 177 a 178) vyjmout z plochy bydlení a zařadit do plochy 
komunikací. 
Odůvodnění: záměr vybudování parkoviště. Plocha navazuje na budoucí hasičskou 
zbrojnici a nebude dále zastavěna. 

4. OVB doporučuje projednat s nájemcem Hospůdky úklid záchodů 
5. OVB žádá o zvýšení údržby a sekání trávy 

- okolí kruhového obchvatu v Bedřichovicích 
- zatáčka u myslivny 
- protipovodňový kanál 
- úklid náměstí 

6. Na základě informací z veřejné schůze doporučujeme: 
- zprůchodnění kanálové vpusti u Mikového 
- na začátku ulici Sádky požadujeme vysázet nízké keře 
- obnovit jednání o protihlukové stěně 
- přístřešek zastávky rozšířit o boční stěny 
- zvážit možnost nápisu „KULTURNÍ DŮM“ na nevzhlednou stěnu z ulice Hlavní 

7. Předseda OVB požádal členy, aby si na příští schůzi připravili návrhy na investiční 
akce v delším časovém horizontu do cca r. 2024. Po diskuzi bude následně 
připraven PIAB ( plán investičních akcí v Bedřichovicích) na delší časové období. 
Podněty samozřejmě přijímáme i od občanů a rámcově budeme vycházet z výsledků 
„ referendíčka“ které v Bedřichovicích zorganizoval p. Hýbela a mělo 41% účast. 

8.  OVB projednalo připomínky občanů k rekonstrukci chodníku Studýnky a doporučuje   
              zachovat původní plán rekonstrukce. 

9. V diskuzi bylo projednáno : 
- Náhon mlýna zprovoznit ( před tím vyčistit zatrubnění od listí) 
- WIFI do KD požadovat 
- Projednat s městem Šlapanice reálnou zkušební výši rozpočtové kapitoly pro 

OVB na r.2018 
- Proškolení obsluhy KD a kontrola ventilace bude provedena na jaře 2018 
- Pan Hýbela vyjádřil nespokojenost nad neúčastí některých členů OVB při akci 

sázení peckovitých stromků a na Veřejné schůzi  
- Hledáme pisatele naší kroniky. 
- Jednáme o možnosti umístění ZRCADLA do zatáčky na Šlapanice 
- P. Hýbela informoval členy o připravovaných investičních akcích v r. 2018 

 
 
  

Jednání bylo ukončeno v 21:00 hod 
 
 

Vyhotovil  Ing. Rudolf Hýbela                                                                

Podpis 
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